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PROTOKÓŁ NR XLII/13 

z sesji Rady Powiatu Zgierskiego 

odbytej w dniu 20 grudnia 2013 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

 

Ustawowa liczba radnych 29 

Stan faktyczny radnych  29 

Radni obecni    29 

 

Porządek obrad sesji:  

1. Otwarcie XLII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad XLII sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przyjęcie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zgierskiego z realizacji 

rocznego planu kontroli.  

6. Przyjęcie sprawozdania Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego z wykonania planu 

pracy Rady Powiatu Zgierskiego za rok 2013.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2014 – 2022. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia  budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2014: 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej, 

b) odczytanie opinii komisji stałych i wniosków radnych, 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

d) odczytanie stanowiska Zarządu w sprawie opinii komisji i wniosków radnych, 

e) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie, 

f) głosowanie nad uchwałą budżetową. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Zgierskiego na rok 

2014. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

11. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13. Oświadczenia i wnioski radnych. 

14. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi.  

15. Zamknięcie obrad XLII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Józef Dziemdziela otworzył XLII sesję Rady Powiatu Zgierskiego                   

o godz. 10
20

.  

Stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności. Lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Powitał radnych, Zarząd Powiatu Zgierskiego, pracowników Starostwa Powiatowego  

w Zgierzu oraz gości. Lista gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
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Ad. 2 

Przewodniczący Rady oświadczył, iż realizując zapis art. 15 ust. 9 ustawy z dnia 5 czerwca 

1998 r. o samorządzie powiatowym, na wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia  

13 grudnia 2013 r., wprowadza do porządku obrad XLII sesji projekty uchwał  

w sprawach:  

1) zmiany uchwały Nr XXXIV/352/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 22 lutego 2013 r.              

w sprawie uchwalenia planu finansowego realizacji zadań rehabilitacji społecznej                             

i zawodowej, ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych, na rok 2013;        

2) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Miastu Zgierz na 

dofinansowanie organizowania międzygminnego transportu zbiorowego na terenie 

Powiatu Zgierskiego; 

3) zmiany uchwały nr XXXII/316/12 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 28 grudnia 2012 r.                      

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2013;  

4) zmiany uchwały nr XXXII/315/12 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 28 grudnia 2012 r.               

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 

2013-2022. 

Jednocześnie poinformował, że Zarząd Powiatu pismem z dnia 19 grudnia 2013 r. przekazał 

projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/316/12 Rady Powiatu Zgierskiego                  

z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2013                

– druk „B” z prośbą o wprowadzenie do porządku obrad XLII sesji oraz projekt uchwały                   

w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/315/12 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 28 grudnia 

2012 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 

2013-2022 po autopoprawkach przyjętych w dniu 19 grudnia 2013 r.  
 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/316/12 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia                  

28 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2013                

– druk „B”. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały. 

 

Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie XLII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad XLII sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Przyjęcie sprawozdania Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zgierskiego z realizacji 

rocznego planu kontroli.  

6. Przyjęcie sprawozdania Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego z wykonania planu 

pracy Rady Powiatu Zgierskiego za rok 2013.  

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2014 – 2022. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia  budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2014: 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej, 

b) odczytanie opinii komisji stałych i wniosków radnych, 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

d) odczytanie stanowiska Zarządu w sprawie opinii komisji i wniosków radnych, 
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e) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie, 

f) głosowanie nad uchwałą budżetową. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2014; 

b) zmiany uchwały Nr XXXIV/352/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 22 lutego 

2013 r. w sprawie uchwalenia planu finansowego realizacji zadań rehabilitacji 

społecznej i zawodowej, ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych, na rok 2013; 

c) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Miastu Zgierz na 

dofinansowanie organizowania międzygminnego transportu zbiorowego na 

terenie Powiatu Zgierskiego; 

d) zmiany uchwały nr XXXII/316/12 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 28 grudnia 

2012 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2013                            

– druk „A”; 

e) zmiany uchwały nr XXXII/316/12 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 28 grudnia    

2012 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2013 – druk „B”; 

f) zmiany uchwały nr XXXII/315/12 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 28 grudnia 

2012 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2013-2022 – po autopoprawkach. 

10. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

11. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

13. Oświadczenia i wnioski radnych. 

14. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi.  

15. Zamknięcie obrad XLII sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Radni otrzymali ustalony porządek obrad. 

 

Ad. 3 

Uwag do protokołu z XLI sesji nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z XLI sesji. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada protokół przyjęła.  

 

Ad. 4 

Radny Radosław Zaborowski złożył interpelację dotyczącą: 

 domów pomocy społecznej; 

 umieszczania protokołów z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w BIP, 

 Powiatowej Spółki Infrastrukturalnej Sp. z o. o. w Zgierzu.  

Interpelacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
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Ad. 5 

Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zgierskiego z przeprowadzonych kontroli    

w II półroczu 2013 roku stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej radna Lidia Elert przedstawiła sprawozdanie. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła.   
 

Ad. 6 

Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego z wykonania planu pracy Rady 

Powiatu Zgierskiego za rok 2013 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił sprawozdanie. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie sprawozdanie. 

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu    1 radny. 

W wyniku głosowania Rada sprawozdanie przyjęła. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach o godz. 10
50

. 

Przewodniczący Rady wznowił obrady o godz. 11
30

. 

 

Opinie do materiałów zgłoszonych na XLII sesję stanowią załącznik nr 7 do protokołu.  

 

Ad. 7 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2014 – 2022 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2014 – 2022  po autopoprawkach przyjętych przez Zarząd Powiatu w dniu 

12 grudnia 2013 r. stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Skarbnik Powiatu Zgierskiego Iwona Stańczyk przedstawiła projekt uchwały po 

autopoprawkach.  

 

Uchwała Nr I/197/2013 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi                   

z dnia 29 listopada 2013 roku w sprawie opinii do projektu uchwały o wieloletniej prognozie 

finansowej Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

 

Skarbnik odczytała uchwałę. 
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Przewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji: 

 do spraw Przeciwdziałania Bezrobociu,  

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej, 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej, 

 Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska, 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, 

 Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały po autopoprawkach. 

Za przyjęciem głosowało  18 radnych. 

Przeciw głosowało     7 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    4 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLII/432/13 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 2014 – 2022 stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Ad. 8a) 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2014 stanowi 

załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2014  

po autopoprawkach przyjętych przez Zarząd Powiatu w dniu 12 grudnia 2013 r. stanowi 

załącznik nr 13 do protokołu.  

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały po autopoprawkach.  

 

Ad. 8b) 

Przewodnicząca Komisji do spraw Przeciwdziałania Bezrobociu Małgorzata Baraniak 

przedstawiła pozytywną opinię Komisji do projektu uchwały w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej Iwona Dąbek przedstawiła 

pozytywną opinię Komisji do projektu uchwały w zakresie dotyczącym Komisji - po 

autopoprawkach. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej Tadeusz 

Iwaniuk przedstawił pozytywną opinię Komisji do projektu uchwały w zakresie dotyczącym 

Komisji - po autopoprawkach. 

 

Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Bogdan Jarota 

przedstawił pozytywną opinię Komisji do projektu uchwały w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji Zofia Ogórek przedstawiła 

pozytywną opinię Komisji do projektu uchwały w zakresie dotyczącym Komisji. 

 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Zofia Bielawska 

przedstawiła pozytywną opinię Komisji do projektu uchwały w zakresie dotyczącym Komisji. 
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Przewodniczący Komisji Budżetowo-Finansowej  Jerzy Janicki przedstawił pozytywną opinię 

Komisji do projektu uchwały - po autopoprawkach. 

 

Przewodniczący Komisji Statutowo-Prawnej Tomasz Jędrzejczak przedstawił pozytywną 

opinię Komisji do projektu uchwały - po autopoprawkach. 

 

Ad. 8c) 

Uchwała I/198/2013 z dnia 29 listopada 2013 roku Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej projektu budżetu Powiatu Zgierskiego  

na 2014 rok stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 

Skarbnik odczytała uchwałę.  

 

Ad. 8d) 

Komisje i radni nie zgłosili wniosków do projektu uchwały.  

 

Ad. 8e) 

Radny Bogdan Jarota,  w imieniu Klubu Radnych Polskie Stronnictwo Ludowe, zaznaczył,             

że już kilkakrotnie od Starosty słyszał takie sformułowanie, że budżet powiatu jest ogarnięty, 

że już Zarząd stać jest na podwyżki, między innymi dla pracowników niepedagogicznych            

w szkołach, ale chyba nie tylko. A więc wydawało się, że jest już dobrze. Zresztą i pierwsza 

wersja budżetu była w miarę optymistyczna. Natomiast projekt budżetu po autopoprawkach 

troszeczkę burzy to wyobrażenie o stanie finansów Powiatu Zgierskiego. Największe zmiany, 

jakie w tym budżecie zaistniały, dotyczą rozdziału 60014 Drogi publiczne powiatowe, gdzie      

z 13 inwestycji, planowanych w pierwszej wersji, została tylko jedna (może ta trzynastka była 

nieszczęśliwa, może jakby było zapisane 14 by było lepiej). Ta jedna inwestycja realizowana 

wspólnie z Gminą Stryków jest zdaniem radnych niezadowalająca. Dla porównania,                      

w ubiegłym roku na drogi budżet wynosił 8.579.203 zł, a w projekcie na rok 2014 jest to 

kwota 6.854.000 zł - różnica 1.725.203 zł. Jest to dość istotna różnica przy tej mizerii 

powiatowych inwestycji. Niepokojący jest również podział środków wewnątrz tego rozdziału. 

Otóż z kwoty 6.854.000 zł jest zaplanowane 1.370.000 zł na inwestycję związaną ze 

schetynówką, zatem zostaje 5.484.000 zł, z czego praktycznie połowa jest przeznaczona na 

zimowe utrzymanie dróg. Czy aż taka duża kwota musi być przeznaczona? Z poprzednich 

sprawozdań wynika, że np. w 2012 roku wydane było na zimowe utrzymanie 789.674 zł – bez 

Zgierza. W roku 2011 wydano 1.428.083 zł. Nawet dodając Zgierz to i tak nie dojdzie do 

kwoty ponad 2,5 mln zł.  

Następnie radny przypomniał, że powołana Powiatowa Spółka Infrastrukturalna z zapowiedzi 

miała przynosić zyski, miała poprawić sytuację inwestycyjną powiatu. Okazuje się,                   

że w roku 2013 Spółka sprzedała warsztaty szkolne w Głownie za kwotę 754.000 zł,                       

z budżetu miała dołożone 100.000 zł i miała dodatkowo jeszcze 2% ze zleceń Zarządu, które 

wykonywała. Czyli około miliona złotych w tej Spółce się obraca. Należy zadać tutaj pytanie, 

czy jakiekolwiek pieniądze były odzyskane z podatku VAT, z których Spółka miała się 

utrzymywać i generować dochody - jak było podawane 2 mln zł. Nie wiadomo ile będzie 

kosztowała działalność Spółki w następnym roku. Jest zmiana prezesa, może będzie 

cudotwórcą i finanse Spółki poprawi – oby tak było.  

Poza tym zawsze było podkreślane, że to oświata winna jest złych finansów powiatu,                     

to oświata zabiera inwestycje. Ale sięgając do źródeł to np. w 2012 roku na dział 801 wydane 

było 42.274.413 zł, była to kwota praktycznie tożsama z subwencją oświatową ogólną. 

Natomiast w projekcie budżetu na rok 2014 jest sytuacja zgoła inna, bo np. dział 801 będzie 

kosztował 37.718.504 zł, a subwencja oświatowa ogólna wynosi 39.289.000 zł, a więc 
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wygląda na to, że jak gdyby ta oświata mniej tych pieniędzy zaczyna zjadać. Pewnie i tak 

trzeba będzie do oświaty dołożyć, ale tutaj sytuacja się poprawia. Natomiast nie ma tego 

przełożenia na ogólne możliwości inwestycyjne powiatu.  

Miesiąc temu była przyjmowana Strategia Rozwoju Powiatu Zgierskiego, w której między 

innymi był zapis, że do 2020 roku powiat będzie mniej więcej równomiernie rozwiniętym 

obszarem. Czy zaproponowany budżet naprawdę będzie dążył do tego równomiernego 

rozwoju to jest duży znak zapytania. Radni zdają sobie sprawę z tego, że ciążą kredyty                   

i obciążenie spłatą tych kredytów niestety jest. Ale, nie było praktycznie tak, żeby od 

pierwszego roku funkcjonowania powiat nie spłacał jakiś tam kredytów. Zawsze ciążyły 

kredyty.  

Reasumując  Klub Radnych PSL nie poprze przedstawionego projektu budżetu, gdyż nie 

spełnia on radnych oczekiwań.  

 

Radny Krzysztof Kozłowski przekazał, że w jego karierze to jest ósmy budżet i takiego 

budżetu jeszcze nie było nigdy. Od 3 lat słyszy tylko, że trzeba oszczędzać, jak najwięcej 

oszczędzać. Gdzie? No w oświacie. I zaczęło się od tego, że „oddaliśmy szkołę                            

w Bratoszewicach, wystawiamy do sprzedaży Poradnię Psychologiczno-Pedagogiczną, 

ostatnio też była próba sprzedaży warsztatów szkolnych w Ozorkowie, a wiadomo                       

że zawodowa szkoła bez takich warsztatów to w ogóle nie istnieje. Wcześniej jeszcze było 

przekazanie MDK pod zarząd Gminy Miasto Ozorków. Poza tym kolejne oszczędności                 

w opiece społecznej, oddanie w dzierżawę, a wcześniej próba sprzedaży DPSów razem                 

z pensjonariuszami. Następnie reorganizacja całego urzędu: likwidacja oddziałów 

zamiejscowych, reorganizacja wydziałów, co pociągnęło chyba zwolnienie około 30% ludzi. 

Obcięcie etatów w poradniach psychologiczno-pedagogicznych. Nigdzie tych oszczędności 

nie widać. Dochodzi do tego, że w budżecie mamy tylko jedną inwestycję w gminie 

Stryków.” Zastanawiał się, czy na promocję musi być zaplanowana aż taka wysoka kwota 

200.000 złotych. W związku z tym wnioskował do Zarządu Powiatu o przekazanie z tej 

kwoty 200.000 zł środków na jakiś szczytny cel, czy na domy dziecka, czy na dpsy,                      

czy PCPR - zostawia to do dyspozycji Zarządu. 

Następnie radny zwrócił uwagę, że na stronie 52 pierwotnej wersji projektu budżetu 

zaplanowane były 2.000.000 zł  ze sprzedaży 4 działek w Rąbieniu, Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznej w Zgierzu i wpływ ostatniej raty za sprzedaż nieruchomości                                    

w Bratoszewicach, a w wersji po autopoprawkach okazuje się, że z 4 zrobiło się 6 działek,             

a kwota jest ta sama 2.000.000 zł. Poza tym w dziale 700 pierwotne dochody szacowane były 

na prawie 5,2 mln zł, a po autopoprawkach ok. 1,9 mln zł – dlaczego tak się stało?  

Oznajmił, iż Klub Radnych Prawo i Sprawiedliwość będzie głosował przeciwko. 

 

Radny Jerzy Janicki powiedział, że w jego długoletniej samorządowej karierze jest to już 

kilkunastoletni budżet i te same problemy, które są dzisiaj miał pełniąc funkcję czy 

burmistrza, czy będąc członkiem rady miejskiej. Doświadczeni samorządowcy zdają sobie 

sprawę na czym polega budowanie budżetu, a szczególnie budżetu powiatu, który składa się 

w 88% z dotacji subwencji i można nazwać go budżet kasowy, czyli to co przychodzi trzeba 

wypłacić, a reszta to jest kwestia umiejętności Zarządu w zbywaniu, pozyskiwaniu środków 

ze sprzedaży majątku. Majątku ubywa, z prognoz wynika, że do 2022 roku, jak nie zmieni się 

sytuacja, to go zabraknie do sprzedaży i wtedy będzie dylemat. Patrząc na budżet, jako radny 

nie wpada w fur optymizm, bo również jest niezadowolony z cięć, które Zarząd 

zaproponował. Tylko zawsze odpowiada sobie na pytanie co można było innego zrobić. 

Zawsze się podpisuje pod odpowiedzialnością za poprzednią kadencję, bo głosował także za 

zaciągnięciem kredytu, czego teraz są konsekwencje. Kredyty trzeba spłacać. Z kosztów 

obsługi kredytu, przekładając na zadania inwestycyjne, to może nie 13, ale 10 inwestycji 
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można by było zrealizować. Z deklaracji Wicestarosty na posiedzeniu Komisji Budżetowo-

Finansowej wynika, że jeśli pojawią się nowe środki to będą uruchamiane kolejne zadania 

inwestycyjne w powiecie. Jednak znając realia nie należy wpadać w wielki optymizm, należy 

zdawać sobie sprawę, że sytuacja  kryzysowa, jeśli chodzi o sprzedaż nieruchomości,  

pozyskiwanie środków ze sprzedaży majątku państwa, nie przynosi oczekiwanych profitów, 

bo ceny nieruchomości spadają. To rynek dyktuje ceny.  

Radny oświadczył, że Klub Radnych Sojusz Lewicy Demokratycznej zagłosuje za przyjęciem 

uchwały budżetowej.  

 

Radny Tadeusz Iwaniuk zaznaczył, że zasady tworzenia budżetu są określone odgórnie. 

Zarówno dochody jak i wydatki są w pewnym sensie narzucone. Także pole manewru jest 

tutaj niewielkie tak dla radnych jak i dla Zarządu. Jest to budżet skromny, ale realny                        

i bezpieczny. Lepiej zapisać w  nim pewne dochody i konieczne wydatki, a następnie                    

w przypadku pojawienia się nowych wpływów, choćby z dzierżawy DPSów, przeznaczyć je 

na nowe inwestycje szczególnie drogowe niż wycofać się pozostawiając mieszkańców                  

w rozżaleniu. Radny liczy na zobowiązania Wicestarosty złożone na posiedzeniu Komisji 

Budżetowo-Finansowej. Z tego co wie, Zarząd nie planuje brania obligacji, co stało się  

obecnie bardzo modne. Należy dzielić rozważnie to co jest i mieć nadzieję, że sytuacja 

powiatu wkrótce się zmieni. A co najważniejsze „przekażmy następcom powiat w finansach 

co najmniej takich samych, a nie gorszych, jak to się dzieje w wielu budżetach miejskich.” 

Radny poinformował, że Klub Radnych Platforma Obywatelska będzie głosował                           

za przyjęciem budżetu.   

 

Radna Lidia Elert przypomniała, że na obchodach 15 lecia Powiatu Zgierskiego Starosta 

głosił, że powiat jest w dobrej kondycji finansowej. Dziś wprowadzana jest autopoprawka do 

budżetu, w której nie ma  właściwie żadnej inwestycji na przyszły rok. Gdzie są oszczędności 

np.: z likwidacji zamiejscowych oddziałów Wydziału Komunikacji w Ozorkowie                               

i w Głownie, przejęcia przez Gminę Miasto Ozorków Młodzieżowego Domu Kultury, 

przejęcia szkoły w Bratoszewicach przez Gminę Stryków, redukcji etatów w powiatowych 

poradniach psychologiczno-pedagogicznych, przekazania zadania Powiatu Zgierskiego, jakim 

jest prowadzenie DPSów organizacjom pozarządowym (tym samym oszczędności 

związanych z kosztami pracowniczymi tej jakże szerokiej grupy zawodowej), utworzenia 

Powiatowej Spółki Infrastrukturalnej (miała ona przynosić ogromne dochody), 

przekształcenia publicznego Powiatowego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Zgierzu w Centrum 

Medyczne Boruta Sp. Z o. o. Radna popiera obawy radnego Bogdana Jaroty w sprawie 

kwoty, jaka jest na zimowe utrzymanie dróg. Nie wie, dlaczego tak się stało, że ta kwota jest 

dużo, dużo większa. To tylko mały wycinek niektórych tematów, które zdaniem Starosty 

miały przynosić niezwykłe dochody do budżetu powiatu, a skutek jest jaki jest. Radna 

chciałaby wiedzieć, gdzie są te oszczędności?  

 

Starosta Zgierski Krzysztof Kozanecki odnosząc się do wypowiedzi oznajmił: „Zgadzam się  

z radnym Bogdanem Jarotą. Mi też ten budżet w pierwszej wersji zdecydowanie bardziej się 

podobał i przesądny nie jestem trzynastka absolutnie mi nie przeszkadzała, tak jak i ten rok 

właśnie się kończący z trzynastką uważam, że nie był najgorszy. Skąd ta autopoprawka?           

To się wiąże z interpelacją złożoną także dzisiaj przez radnego Radosława Zaborowskiego 

dotyczącą tej dynamicznej sytuacji związanej z prowadzeniem DPSów na terenie Powiatu 

Zgierskiego. Zdecydowaliśmy się na zaprezentowanie państwu dzisiaj budżetu pewnego, 

budżetu który możemy obiecać, całym Zarządem, że będzie on zrealizowany w 100%.                

To znaczy, że nie zabraknie ani jednej złotówki na żadną szkołę, że nie zabraknie ani jednej 

złotówki do PCPR, Urzędu Pracy, że nie zabraknie żadnej złotówki do domów dziecka,                  
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bo to jest nasz podstawowy obowiązek. W przeciwieństwie do oczekiwań niektórych                      

z państwa nie zbudowaliśmy budżetu wyborczego. Jest to budżet taki, jaka jest kondycja 

Powiatu Zgierskiego. Realizowana jest jedna inwestycja drogowa w tym budżecie dzisiaj 

prezentowanym. Były wnioskowane cztery schetynówki, przeszła tylko jedna i dlatego 

właśnie na tą - a nie dlatego że strykowską - mamy pieniądze w budżecie. Jeśli chodzi                     

o Spółkę i jej działalność to powiem tylko, że jak Spółka będzie miała rozliczenie, wtedy 

będziemy mówili o finansach. Natomiast odnośnie tych 2 milionów złotych to zysk w tej 

wysokości zakładany był tylko wtedy, jeśli zaakceptowana by była przez państwa radnych 

całość zadań, które miała realizować Spółka. Najważniejsza część zadań została wycofana, 

mowa tutaj o sprzątaniu we wszystkich jednostkach organizacyjnych powiatu. Państwo, 

związki zawodowe nie pozwoliliście na to, by  Spółka mogła przynieść oszczędności                    

ok. 1.200.000 zł, więc takich oszczędności na pewno nie będzie. Jeśli mowa o oświacie,                

to pan radny, nie wiem czemu, nie zauważył, że oświatę budują dwa działy: ten o którym pan 

mówił plus dział 854. Jeśli dodamy te dwa działy na rok 2013 to do oświaty dopłacamy 

6.600.000 zł do subwencji oświatowej. I tu jest część odpowiedzi, co z oszczędnościami                

w oświacie. Nie ma oszczędności w oświacie, do oświaty nadal dopłacamy. Te 6.600.000 zł 

to uwzględniają dwie inwestycje w naszych Zespołach Szkół Specjalnych w Zgierzu                        

i w Aleksandrowie Łódzkim, które będą kontynuowane w roku przyszłym. Pan radny Jarota 

był łaskaw także zauważyć, iż kredyty powiat płacił od zawsze. Może i tak było, że płacił od 

zawsze. Ale w przypadku tej kadencji mamy zderzenie dwóch czynników: a właściwie jednej 

bardzo ważnej decyzji polskiego Parlamentu i Ministra Finansów - mówię o tym wskaźniku 

zadłużenia. Jest to nowa rzecz, która implikuje kształt tego poprzedniego i wcześniejszych 

budżetów. A także budżetów, o czym zdecydowaliśmy już wcześniej, z tej wieloletniej 

prognozy finansowej. Już musimy zakładać nasze zadłużenie do roku 2020 i tak jest to 

analizowane. Nie przeskoczymy tego. Jeżeli mamy niskie dochody to i wydatki też musimy 

mieć niskie. Pani Skarbnik mówiła o tym, iż w przypadku dochodów z PIT i tak zakładamy 

do projektu budżetu milion złotych mniej niż przedstawia nam Minister Finansów,                            

a w rezultacie i tak jest mniej niż my założyliśmy. Więc dlatego lepiej jest robić oszczędniej 

niż trudniej. Nie wiem, dlaczego pan radny Jarota nie był łaskaw zauważyć, że jesteśmy 

jedynym Zarządem i zresztą Rada też jest jedyną Radą w historii 15 lecia Powiatu 

Zgierskiego, która nie wzięła żadnego kredytu. Nawet na spłacenie poprzednich kredytów, 

nawet kredytu w rachunku bieżącym. Myślę, że jest to ewenement na skalę Polski. Ja też bym 

chciał wydawać więcej na drogi, też mieszkam w miejscowości, w której jestem krytykowany 

za brak realizacji inwestycji drogowych. Ale można krajać tyle ile materiału się ma. A powiat 

nie ma zróżnicowanej palety szerokiej kreowania swoich dochodów.   

Pan radny Kozłowski mówił o sprzedaży, o rozdawaniu. Nie my pierwsi sprzedajemy, ani 

rozdajemy, to burmistrz Socha i jego kadencja przekazała MDK do Gminy Aleksandrów 

Łódzki. Została wytyczona pewna droga, która jest realizowana teraz. Nie my pierwsi 

sprzedajemy nieruchomości powiatu, bo taka kolej rzeczy, że jeśli nie można mieć wpływu na 

podatki lokalne i ich wpływ to nie istnieje nic innego. Wszyscy doskonale o tym wiedzą                  

i państwo też o tym nie chcecie mówić (mówię o państwu z opozycji), że ustawa w części 

dotyczącej finansowania powiatów jest ustawą straszną. Powiat jest tą jednostką samorządu 

terytorialnego, która ma najgorsze źródła dochodu. Nie dalej jak we wtorek, na Konwencie 

Starostów, mówiłem o tym, iż nawet opłata skarbowa za czynności wykonywane                           

w naszym Starostwie w całości przypada do Urzędu Miasta Zgierza, który nie ma                                    

z wykonywaniem tego zadania nic wspólnego. Ale taka jest ustawa. W ciągu roku                        

w przypadku Starostwa Powiatowego w Zgierzu jest to kwota 310.000 zł. Jest to stary przepis 

i nikt nie chce tego zmienić, niezależnie od układu rządowego. W przypadku całego 

województwa, jak analizowałem ten problem, ta kwota grubo przekracza milion złotych. 
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Jeśli chodzi o działki, o których nadmienił radny Kozłowski to w pierwszym projekcie 

uchwały był błąd, nie powinno być 4 tylko 6 działek – za co przepraszam. Natomiast co do 

działu 700 dochody w pierwotnym projekcie uchwały budżetowej wynosiły prawie 5,2 mln zł 

w projekcie po autopoprawkach dużo, dużo  mniej. Budując budżet w listopadzie mieliśmy 

powody mieć nadzieję, że w miarę szybko z wszystkimi czterema instytucjami prowadzącymi 

DPSy podpiszemy umowy na użytkowanie nieruchomości, na których prowadzona jest 

działalność DPSów. Szacowaliśmy, że to użytkowanie przyniesie nam 4 miliony dochodu. 

Jednak sytuacja w DPSach faktycznie jest dynamiczna i tutaj właściwie dopóki się nie 

podpisze i nie zrealizuje to niczego nie można być pewnym. Dlatego zdjęliśmy te dochody, 

mając nadal nadzieję, że takie umowy uda nam się podpisać na użytkowanie, albowiem                  

z jedną instytucją prowadzącą prowadzimy daleko idące rozmowy w tym zakresie, z drugą 

rozpoczęliśmy. Unormowała się sytuacja, jeśli chodzi o DPS w Ozorkowie i DPS w Głownie, 

i w jednym i w drugim przypadku mamy podpisane porozumienia o rozwiązaniu umowy na 

prowadzenie tychże DPSów. W przypadku DPS ozorkowskiego terminem opuszczenia przez 

dotychczasowego prowadzącego jest koniec lutego, a w przypadku Głowna jest koniec 

sierpnia. Jeśli jakiekolwiek dochody z tego tytułu pokażą się, budżet jest tak skonstruowany, 

że nie pozostaje nam nic innego, nam Zarządowi, by zaproponować państwu przekazanie tych 

dochodów na inwestycje. Ja rozumiem, że będą to inwestycje z tego katalogu nieszczęsnej 

trzynastki ewentualnie poszerzone o inne propozycje. Tutaj od razu powiem,                                    

że rozmawialiśmy z władzami miasta Głowna o budowie sygnalizacji na jednym z miejskich 

skrzyżowań i ta propozycja też jest do rozważenia. Ponadto spodziewamy się stosunkowo 

niezłej nadwyżki finansowej, będzie ona mogła być rozważona, policzona i podzielona                   

w czerwcu roku 2014. Tutaj też jest szansa na to, by pojawiły się pewne środki, które też 

chcemy przekazać na inwestycje, bo powtarzam to stanowczo budżet jest tak skonstruowany, 

że wydatki bieżące są zapewnione w 100%. Jeśli chodzi o propozycję radnego Kozłowskiego 

by z promocji zdjąć środki - ja się nie zgadzam z tą propozycją. Wydaje mi się, że 200.000 zł 

to jest naprawdę, jak na stumilionowy budżet, kropla w morzu. Nie wiem czemu państwu              

z opozycji ta kwota tak bardzo jest solą w oku. Wszystkie samorządy starają się informować 

swoich mieszkańców o tym co robią, jeżeli my to robimy za 200.000 zł to wydaje mi się,              

że robimy to bardzo, bardzo oszczędnie. Tym bardziej, że duża część tej kwoty to jest 

fundowanie, bądź wspieranie różnych inicjatyw, instytucji, fundacji, stowarzyszeń 

działających na terenie powiatu, w tym stowarzyszeń kulturalnych i sportowych. I wydaje mi 

się, że w tej kategorii możemy to nazwać wydatkiem szczytnym. A jest to określenie pana 

radnego. Proszę o przyjęcie budżetu.” 

  

Ad. 8f) 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały po autopoprawkach. 

Za przyjęciem głosowało  18 radnych. 

Przeciw głosowało   11 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLII/433/13 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na 

rok 2014 stanowi załącznik nr 15 do protokołu.  

 

Ad. 9a) 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2014 

stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji:  

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej, 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej, 

 Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska, 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, 

 Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLII/434/13 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu 

Zgierskiego na rok 2014 stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Ad. 9b) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/352/13 Rady Powiatu Zgierskiego             

z dnia 22 lutego 2013 r. w sprawie uchwalenia planu finansowego realizacji zadań 

rehabilitacji społecznej i zawodowej, ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych, na rok 2013 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Zgierzu Agnieszka Duszkiewicz-

Nowacka przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji:  

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLII/435/13 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie zmiany uchwały Nr XXXIV/352/13 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 22 lutego 2013 r. w sprawie uchwalenia planu finansowego 

realizacji zadań rehabilitacji społecznej i zawodowej, ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych, na rok 2013 stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

 

Ad. 9c) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie 

Miastu Zgierz na dofinansowanie organizowania międzygminnego transportu zbiorowego na 

terenie Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 
 

Wicestarosta Zgierski Marcin Karpiński przedstawił projekt uchwały.  
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Przewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji:  

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLII/436/13 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej Gminie Miastu Zgierz na dofinansowanie organizowania międzygminnego 

transportu zbiorowego na terenie Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

 

Ad. 9d) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/316/12 Rady Powiatu Zgierskiego                

z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2013              

– druk „A” stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji: 

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Statutowo-Prawnej 

do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLII/437/13 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/316/12 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2013 stanowi załącznik nr 23 do protokołu.  

 

Ad. 9e) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/316/12 Rady Powiatu Zgierskiego                

z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2013              

– druk „B” stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji: 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej 

do projektu uchwały. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLII/438/13 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/316/12 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2013 stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

 

Ad. 9f) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/315/12 Rady Powiatu Zgierskiego                   

z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2013-2022 stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/315/12 Rady Powiatu Zgierskiego                  

z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2013-2022 – po autopoprawkach stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodniczący Rady przedstawił pozytywne opinie Komisji: 

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej,  

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej 

do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie projekt uchwały po autopoprawkach. 

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr XLII/439/13 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie zmiany uchwały nr XXXII/315/12 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 2013-2022 stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  

 

Ad. 10 

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami Rady 

Powiatu stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  

 

Ad. 11 

Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

Ad. 12 

Starosta oświadczył, iż odpowiedzi na interpelację zostaną udzielone na piśmie                          

w statutowym terminie. 
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Ad. 13 

Radny Bogdan Jarota nawiązując do wypowiedzi Starosty podziękował za złożoną deklarację 

odnośnie sygnalizacji świetlnej na ul Sikorskiego w Głownie. Jest to inwestycja bardzo 

potrzebna w tym obszarze. Jest to droga powiatowa najlepsza jakościowo w Głownie,                 

ma równą nawierzchnię, długi odcinek i kierowcy rozpędzają się tam do dość dużych 

prędkości. Na tym skrzyżowaniu z ul. Andersa jest Szkoła Podstawowa i tam dzieci mają 

problem z przekraczaniem ulicy Sikorskiego. Dlatego też te światła naprawdę by usprawniły             

i zwiększyły bezpieczeństwo. Niedawno odbyła się sesja Rady Miejskiej w Głownie,                     

na której omawiano między innymi tę kwestię i proszono radnych powiatowych                             

o wnioskowanie w tej sprawie. Także ta inicjatywa Starosty bardzo radnego cieszy.  

 

Ad. 14 

Nie zabierali głosu osoby niebędące radnymi. 

 

Ad. 15 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady dokonał zamknięcia             

XLII sesji Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 12
50

. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała        


